
 

 

Protokoll Fotbollssektion Ungdom/Dam 
Hampetorp-Odensbackens IF 

2018-11-19 kl 18.30 Odenvallen 

 

Närvarande: Tony Olsson, Johan Stannisson, Mikael Palm, Pernilla Tegin, Susanne Wilén & Helena 

Hiltunen 

Ej närvarande: Jenny Stannisson & Malin Andersson 

 

§1 Mötets öppnande 

Tony hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.  

Inbjudna gäster 

På inledningen av mötet är spelare Sara, Alma och Emelie från F04 med. Vi frågar lite om vad de 

tycker att vi som sektion kan göra för dem mm. Vi pratar om omklädningsrummet och tjejerna ska ta 

med sig till laget vad de kan tänkas önska att vi har där/hur vi rustar det. Tjejerna säger att det kunde 

vara intressant med föreläsningar och att de önskar ett utegym. De framför även att deras bortaställ 

behöver förnyas.  

Arne Gerdin från fotbollsförbundet är också närvarande i inledningen av mötet och han berättar om 

fotbollsfitness och vad det innebär. Det är UEFA som satsar på fotbollsrörelser i hela Europa och det 

är så kallad organiserad spontanfotboll. Arne visar även filmsekvenser där personer i alla åldrar 

spelar gåfotboll för att alla ska kunna vara med och delta. Det Arne berättar om tycker vi är väldigt 

intressant och roligt.  

§2 Godkännande av dagordningen 

Dagordning godkänns. 

§3 Godkännande av föregående protokoll 

Föregående protokoll läses igenom och godkänns. 

 

§4 Skrivelser och rapporter 

Den 20/11 ska HOIF ha möte med SMÅ om hur det äldsta pojklaget ska se ut. 

Tony rapporterar om sektionsarbetet med SISU som har påbörjats. Hur ska sektionerna se ut framöver, 

ska det t ex vara en styrelse och sedan arbetsgrupper? Arbete pågår. 

§5 Ekonomi och försäljning 

Susanne berättar att sektionen har sålt 225 produkter från delikatesskungen.   

 



§6 Övriga frågor 

Odencupen: Det har än så länge inte kommit in så många anmälningar till de äldsta flickorna, F03, men vi 

hoppas på ändring och har förlängt anmälningstiden.  

Vi har några ungdomar i sektionen som har gått domarutbildning för futsal nu. Annelie Wallin gör 

domarschema för dessa. Tony kollar med förbundsdomare till de äldre lagen. 

Vi har hört oss för med några frivilliga att sitta i sekretariatet.  

Vi väntar med att beställa priser till nästa möte. Mikael berättar att han har en massa cykellysen och 

undrar om detta kan tänkas vara ett bra pris? Vi funderar på om det vore fint med ett klistermärke med 

”matchens profil” på dessa lysen. Mikael tar med sig cykellysen till nästa möte och visar.  

Johan berättar att Stefan från Gården på skolan är föräldraledig och det har inte varit så lätt att få tag i 

någon, vi får höra med rektorn, annars kanske vi låter bli att ha turneringen med gården på 

torsdagskvällen.  

Från och med 16.00 torsdag kväll (3 januari) är idrottshallen bokad att börja ställa i ordning allt. Tony har 

fått checklistor från Thomas Lilja om vad som behöver göras/tas med. 

Vi avvaktar med beslut om försäljning av hamburgare tills vi ser hur vi har det med funktionärer. 

Tony ska beställa två flaggor som vi kan ha utanför publik-entrén. Vi ska HOIF-logga på och texten 

”gemenskap, glädje, för alla”. Tony kommer att maila förslag på utformningen sedan så att vi får lämna 

synpunkter. 

§7 Nästa möte 

Tisdag den 11 december kl 18:30. Till detta möte läggs störst vikt på Odencupen. 

§9 Avslutning 

Tony tackar och avslutar kvällens möte. 

 

 

Ordförande   Sekreterare 

 

Tony Olsson   Helena Hiltunen   

 


